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Protokół 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego  

Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 20.12.2016 r. 

 

 

Spotkanie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku.  

 

Posiedzenie trwało od godz. 14:00 – 14:40.  

 

Obecność według załączonej listy obecności.   

 

Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli:  

 

1. Burmistrz Więcborka – Waldemar Kuszewski 

 

Na wstępie Przewodnicząca Komisji p. Beata Lida powitała wszystkich zebranych 

przypominając przesłaną wcześniej radnym tematykę porządku obrad, która obejmowała:  

1. Ustalenie planu pracy Komisji na rok 2017. 

2. Sprawy różne. 

 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Komisji – B. Lida przedstawiła propozycję planu pracy Komisji na rok 2017. 

Poprosiła o wniesienie uwag do projektu planu. 

 

Radny S. Piłka stwierdził, że jeśli zajdzie potrzeba Komisja na bieżąco będzie wprowadzała  

do porządku obrad tematy, którymi będzie musiała się zająć. 

 

Radna B. Lida podziękowała Burmistrzowi za poruszenie na konwencie tematu dotyczącego 

utworzenia oddziału opieki całodobowej przy szpitalu. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że temat został poruszony na konwencie Powiatu Sępoleńskiego. 

Poproszono Panią Prezes Spółki Novum – Med oraz panią dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie. Jego zdaniem na spotkaniu powinni być obecni również dyrektorzy 

ośrodków pomocy społecznej z terenu Powiatu Sępoleńskiego. Jest potrzeba utworzenia 

oddziału, ponieważ są osoby wymagające hospitalizacji. Wymaga to jednak dokładnej analizy. 

Nie posiadamy danych statystycznych. Pani Prezes Kiełbasińska uważa, że na dzień dzisiejszy 

nie ma takiej możliwości. „Do tematu będziemy wracali i sprawdzali możliwości”. Na dzień 

dzisiejszy szpital stoi przed dylematem standaryzacji. Powiat przygotowuje się i czeka  

na ogłoszenie konkursów. 

 

Radna B. Lida podsumowała, że w pierwszej kolejności muszą zostać zdiagnozowane potrzeby. 

Wszystkie gminy powiatu muszą przystąpić do diagnozy, aby wykazać potrzebę utworzenia 

oddziału. Będzie tego wymagał Narodowy Fundusz Zdrowia. Radna w temacie standaryzacji 

zapytała co należy dostosować oraz czy będzie wymagany wkład własny gminy. 

 

Burmistrz odpowiedział, że szczegółów nie zna, ponieważ nie jest to zadanie własne gminy 

tylko powiatu. 

Burmistrz W. Kuszewski nawiązując do tematu stanu prawnego budowy ścieżki rowerowej 

Zabartowo-Runowo, umieszczonej w planie pracy Komisji na rok 2017 wyjaśnił, że nie ma 

wystarczającej kwoty wymaganej na przygotowanie dokumentacji. Podtrzymuje celowość 
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budowy ścieżki, która jego zdaniem jest ważnym elementem. Na dzień dzisiejszy nie było 

takich możliwości w projekcie budżetu, natomiast nie oznacza to, że do tematu nie powrócimy. 

 

Radny S. Piłka odpowiedział, że dyrektor Kielnik posiada plan przebudowy drogi Wiele-

Więcbork, gdzie ujęta jest ścieżka Zabartowo-Runowo. Poinformował, że na sesji  

w interpelacjach zwróci się o remont drogi 242. Jest to aleja dębowa prawem chroniona. Dodał, 

że Burmistrz nie może wykupić i utrzymać nie swojej drogi. 

 

Radny S. Posieczek również zwrócił się z informacją, że na sesji złoży interpelację dotyczącą 

naprawienia drogi wojewódzkiej. 

 

Radny R. Kałaczyński zwrócił uwagę, że parking zlokalizowany na drodze Wiele-Więcbork – 

przy Więcborku jest nieuporządkowany. Panuje na nim nieład. Warto się zwrócić do zarządu 

dróg, aby uporządkował to miejsce. 

 

Radny S. Posieczek poinformował o moście w Adamowie. Samochody jeżdżą przez Wilcze 

Jary i powodują niszczenie dróg. 

 

Radna B. Lida zauważyła, że na odcinku Więcbork – Zabartowo – do Gabi jeżdżą ludzie  

w ciemnych ubraniach, co stwarza niebezpieczeństwo na drodze. Zaproponowała, aby 

rozważyć spotkanie z prezesem Gabi, policją. Może warto pomyśleć o zakupie kamizelek 

odblaskowych. Wspomniała również o drodze w Pęperzynie – koło bloków, która jest 

niszczona. Zaproponowała, aby spotkać się z właścicielem firmy, której pojazdy poruszają się 

po tej drodze oraz z sołtysem. Wróciła również do tematu ustawienia lampy w Pęperzynie. 

 

Radny R. Kałaczyński zwrócił uwagę na problem poruszających się pojazdów ciężarowych  

w Nowym Dworze. Dodał, że złoży interpelację dotyczącą sposobu równania dróg. Jego 

zdaniem droga powinna być równana w taki sposób, aby woda z niej spływała. 

 

Burmistrz odpowiedział, że dyrektor Eckert planuje ustawić tam znak ograniczający prędkość. 

 

Radny S. Piłka poinformował, że również nieprzejezdny odcinek drogi znajduje się na 12 

Apostołach. 

 

Z uwagi na fakt, że więcej pytań i sugestii nie było w temacie projektu planu pracy Komisji  

na rok 2017 Przewodnicząca Komisji B. Lida poprosiła o jego zaopiniowanie.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

Wynik głosowania. 

 

„za” jednogłośnie 
 

Więcej pytań nie było. 

 

Spotkanie Komisji zakończono. 

 

Prot. E.K.K. 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

                                Beata Lida 

 


